



## About Gübelin Academy

### 固宝琳宝石学院简介



”

The Gübelin Academy shares Gübelin's deep knowledge of gemmology and passion for gemstones with the rest of the world.

固宝琳宝石学院秉承固宝琳传播宝石知识的决心和动力，将品牌深厚的宝石学知识以及对宝石的炽热激情与世人分享。

Official Partner in China  
中国地区官方合作伙伴

CGG Jewelry Appraisal Training Co., Ltd.  
银库珠宝鉴定培训有限公司

#### Course arrangement 课程安排

#### LEVEL 1 (3rd Session) 初级课程 (第三期)

Course schedule: February 20th, 2017~February 22nd, 2017

学员课程时间: 2017.2.20~2017.2.22

Registration until January 20th, 2017

学员报名时间: 截止至 2017 年 1 月 20 日

Please return the registration form to our e-mail [info@cgg.cn](mailto:info@cgg.cn), our customer service representative will confirm your registration within 2 business days.

学员报名方式: 发送邮件至 [info@cgg.cn](mailto:info@cgg.cn) 申请学员登记表, 工作人员将在 2 个工作日内与您确认申请信息

Tuition Fee: RMB 9900 / person

学费: 人民币 9900 元 / 人

Note: If anyone student need accommodation, please let us know via e-mail.

备注: 需安排住宿的学员, 请在邮件中注明。

Dress code: business casual

着装要求: 职业休闲装



# COLOURED GEM PROFESSIONAL

## 专业彩色宝石课程

”

Focusing on the practical and emotional, we aim to impart the necessary knowledge and passion to understand and appreciate coloured gems with an informative and inspiring approach. By combining fast-track and in depth courses together with interesting and individual seminars, you will have the opportunity to explore coloured gemstones on a multitude of levels.

专注于实践与情感，我们旨在传授必要的知识与激情，通过科学和艺术的方式深入了解并欣赏彩色宝石。快速但具有一定深度的课程与有趣的个人研讨会相结合，您将有机会从多个层次探索彩色宝石的世界。

### LEVEL 1

#### 初级课程

#### A fast-track introduction to emeralds, rubies and sapphires

#### 快速介绍祖母绿、红宝石和蓝宝石

Introducing the gemmological, practical and historical basics of the 'Big Three' in just two days: learn their key valuation criteria, as well as what they are, why they are so valuable, and how to assess this value. Hear the stories and history behind emeralds, rubies and sapphires, as well as their key gemmological characteristics. An invaluable introduction to anyone interested in or wishing to expand their knowledge of the main coloured gemstones. Accompanied by a Level 1 certificate of attendance.

有关祖母绿、红宝石和蓝宝石的速成简介。在三天的课程内，介绍三大宝石的宝石学、实用和历史基础知识：学习其主要评估标准、本质、贵重的原因，以及如何评估这价值的方法。了解祖母绿、红宝石和蓝宝石背后的故事和历史，及其宝石学特征。此课程极为实用，可提供宝贵的概念，为对有色宝石感兴趣或希望深入了解其知识的人士而设。完成课程后，学员可获颁发初级证书。

